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敬啟者：
感謝  貴校參與〝NetY 網絡大使計劃2014〞(下稱NetY Project2014)，本計劃現已進入導修階段，歡迎同學預約時間。NetY論文導修環節旨在為NetY網絡大使計劃參加者提供一個互動的學習平台，參加隊伍可自行選擇面見導師的時間，每節導修時間為30分鐘，如在論文撰寫上有任何疑問之處，皆可在導修時間與導師傾談和討論，但請遵守以下規則：
1. 把握有限時間！在面見之前做好準備，想清楚論文的題目和方向。

2. 作好時間管理！需於導修時間最少兩天前進行預約。
3. 以公平使用為原則！每隊需於面見導師後才可預約新一節導修，最多可預約3節導修時間。

4. 切記要負責任！必須準時於預約時間到訪，如有違規，將列入黑名單不再安排面見。
5. 預約網址：nety.simplybook.me

如對以上安排有任何查詢，請致電96640205與本計劃負責人關寶琪姑娘聯絡或電郵至  enquiry@nety.asia。


敬祝   生活愉快

此致

各推薦老師及各隊隊長
NetY Project工作小組召集人

張孝寶  謹啟

二零一四年五月十九日
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19th May, 2014

To whom it may concern,

Thank you for joining the NetY Ambassadors Programme 2014. The tutorial sessions are available now. 
NetY Essay-writing Tutorial Session aims to provide an interactive learning platform for participants of NetY Ambassadors Program. Participating Teams can feel free to selected tutorial timeslot, which is 30 mins for each. If there is any question about the essay, it can be raised and discussed with tutors during the period of time. However, please follow these rules.
1. Seize the time! Get prepared before meeting tutors, provide the essay topic and drafted content during tutorial for in depth discussion.
2. Better time management! Plan the booking at least 2 days before the tutorial.
3. Fair use! Each team at most can book 3 tutorial timeslot, new appointment can only be made after attending the tutorial.
4. Be responsible! Attend the booked tutorial session on time, if there is no show, the team will be blacklisted.
5. Booking link：nety.simplybook.me

Please feel free to contact Miss Poki Kwan at 96640205 or enquiry@nety.asia for the above enquiry.
Convenor of NetY Project Committee
Cheung Hou Poo
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